

CORPORATE ACTION NOTICE

Paris Market	Notice No. CA/2012/151/P
Issue Date:	24 May 2012
Effective Date:	7 June 2012
Equity Options	HA1

HAVAS SA SHARE REPURCHASE TENDER OFFER

This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for the Euronext Derivatives Markets which is available on the NYSE Euronext website at globalderivatives.nyx.com/regulation/nyse-liffe. It requires the immediate attention of Members' staff involved with the trading and settlement of equity products on these markets. Members should ensure that clients are made aware of the arrangements detailed in this Notice.

1. **Reference:** [CA/2012/063/P](#)
2. **Tender period:** The tender period started on 22 May 2012 and will end on 11 June 2012. The results of the tender offer are expected to be announced by the AMF on 18 June 2012. On and from 7 June 2012 up to and including 14 June 2012, Havas SA will have separate listings for assenting and non-assenting shares on NYSE Euronext Paris. During this period, the assenting Havas SA shares shall not be available for trading.
3. **ISIN:** assenting: FR0000121881 non-assenting: FR0011250943.
4. **Effective Date:** 7 June 2012.
5. **Contract Adjustments:**
 - Ratio Method. For the avoidance of doubt, the contracts shall only be adjusted insofar that the cum event price is less than the tender price.
 - Cum event price: Official closing price of Havas shares on NYSE Euronext on 6 June 2012.
 - On and from 7 June 2012 up to and including 14 June 2012, the contracts shall be re-designated as contracts based on the non-assenting shares.

$$\text{Ratio} = \frac{((O \times S) - (51,729,602 \times \text{€}4.90)) \times O}{(O - 51,729,602) \times S}$$

Whereby:

- O = Number Outstanding Havas shares
- S = Cum event price

Options:

- **Lot Size:** The lot size will be divided by the ratio. The adjusted lot size will be specified in the Final Notice. The rounding difference will be neutralised by means of an equalisation payment.
 - **Exercise Prices:** The exercise prices will be multiplied by the ratio. The adjusted exercise prices will be specified in the Final Notice.
6. **Block trading:** Members are advised that on 6 June 2012, block trades in contract HA1 may be submitted until 17:30 CET.
7. **Further Maturities:** These will have the standard lot size.

For further information in relation to this Notice and/or the Corporate Action Services (“CAS”) provided by NYSE Liffe in respect to OTC Derivatives, Members should contact:

NYSE Liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 Corporateactionsteam@nyx.com
Web: [Corporate Actions](#)

NYSE Liffe:

Corporate Action Services +31 (0) 20 550 4296 CAServices@nyx.com
Web: [CAS](#)

LCH.Clearnet:

Derivatives Operations Dpt +33 (0)1 7037 67 02 lchclearnetsa_do_derivatives@lchclearnet.com

CORPORATE ACTION NOTICE

Marché de Paris

Notice No. CA/2012/151/P

Date de Publication:

24 mai 2012

Date Effective:

7 Juin 2012

Equity Options

HA1

HAVAS SA

OFFRE PUBLIQUE DE RACHAT D' ACTIONS

Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres des marchés dérivés d'Euronext , disponible sur le site Web de NYSE Euronext à globalderivatives.nyx.com/regulation/nyse-liffe. Il requiert l'attention immédiate du personnel des Membres en charge de la négociation et de la compensation des options sur actions négociables de ces marchés. Les Membres sont priés d'informer leurs clients des décisions décrites dans ce Bulletin.

1. **Référence:** [CA/2012/063/P](#)
2. **Période de l'offre:** L'offre a débuté le 22 mai 2012 et se terminera, si elle n'est pas prolongée, le 11 juin 2012. Le résultat définitif de cette offre devrait être annoncé par l'AMF le 18 juin 2012. A partir du 7 juin 2012 et jusqu'au 14 juin 2012 inclus, le marché Cash de NYSE Euronext distinguera les actions présentées à l'offre et celles qui n'ont pas été présentées à l'offre. Les actions Havas présentées à l'offre ne seront pas négociables pendant cette période.
3. **ISIN:** présentées à l'offre: FR0000121881 ex-droit à l'offre: FR0011250943.
4. **Date Effective:** 7 juin 2012.
5. **Ajustements du contrat:**
 - Méthode du ratio. Il est précisé que les contrats ne seront ajustés que si le prix cum event est inférieur au prix de l'offre.
 - Prix cum event: Le prix de clôture officiel de l'action Havas le 6 juin 2012 sur NYSE Euronext.
 - A partir du 7 juin 2012 et jusqu'au 14 juin 2012 inclus, les contrats seront redesignés comme des contrats sur les actions ex-droit à l'offre.

$$\text{Ratio} = \frac{((O \times S) - (51.729.602 \times \text{€}4,90)) \times O}{(O - 51.729.602) \times S}$$

Dans laquelle:

O = Nombre d'actions Havas disponibles

S = Prix cum event

Options:

- **La quotité:** La taille sera ajustée comme décrit dans l'annexe du présent avis. L'erreur résultant de l'arrondi du contrat sera neutralisée par une soulte.
 - **Ajustement des prix d'exercice:** Les prix d'exercice seront ajustés en les multipliant par le ratio, comme décrit dans l'annexe du présent avis.
6. **Négociation de blocs:** NYSE Liffe informe ses Membres que, le 6 juin 2012, les blocks sur le contrat HA1 ne pourront être soumis que jusqu'à 17:30 CET.
7. **Nouvelles échéances:** Les échéances introduites par la suite auront la taille standard.

Pour de plus amples informations concernant cet avis ou les Corporate Action Services ("CAS") fournis par NYSE Liffe pour des dérivés OTC, merci de bien vouloir contacter:

NYSE Liffe:

Quality of Derivative Markets +31 (0) 20 550 4296 Corporateactionsteam@nyx.com
Web: [Corporate Actions](#)

NYSE Liffe:

Corporate Action Services +31 (0) 20 550 4296 CAServices@nyx.com
Web: [CAS](#)

LCH.Clearnet:

Derivatives Operations Dpt +33 (0)1 7037 67 02 lchclearnetsa_do_derivatives@lchclearnet.com